

Announcements for 6-19-2022

2022年6月19日報告事項

1. This week's prayer focus is that we commit ourselves to Jesus and his words.
本週禱告焦點：我們要委身於耶穌和祂的話。
2. Happy Father's Day to all the fathers in our midst!
祝父親們父親節快樂！
3. Praise the Lord that the 3 nominees were approved unanimously for the church board.
讚美主，一致通過三位被提名人加入教會執事會。
4. Promotion Sunday for the children will be today (6/19) during second service. There will be an ice cream sundae celebration after classes in the Fellowship Hall. Congratulations to the all the children moving up!
今天，第二堂將舉行兒童主日學升級活動。課後在團契廳會有冰淇淋慶祝活動。
5. With the summer season upon us and many families traveling, we will be pausing church lunch starting today. We will resume church lunch after Labor Day weekend.
隨著夏季的到來，許多家庭要外出旅行。從今天開始教會午餐將暫停，勞動節週末後（9月11日）恢復。
6. There will be a prayer altar held at RCCC-W this Saturday, June 25th at 10 AM. Please join us for a time of sharing and praying.
本週六6月25日上午10:00在西區有禱告祭壇。請大家一起來分享，並同心禱告。
7. Continue to pray for brother Dingli as he transitions to his full-time pastoral intern position at RCCC-W.
繼續為定立弟兄禱告，保守他順利過渡到西區的全職牧者實習職位。
8. Pray for safe travels and a good time of rest for Pastor Ho and Dewi as they vacation with family.
為何牧師和師母與家人的度假禱告，求主保守他們旅行平安，度過一個美好的假期。
9. We are saddened by the loss of Richard and Mabel Chu's daughter Tricia Tien Chu who passed away Saturday morning at Strong. Pray for comfort and peace for the family during this difficult time.
朱永德弟兄和 Mabel 姐妹的女兒 Tricia Tien Chu 禮拜六早上在 Strong 醫院去世了，我們深感悲痛。請大家為他們禱告，求神在這個悲傷時期安慰他們，賜他們平安。

10. Sermon speakers:

	June 26
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Pastor Ho
RCCC-W Worship	Brother Dingli Chen

崇拜講員

	六月二十六日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	何牧師
西區崇拜	陳定立弟兄